
                                                                  

Verslag vergadering raadscommissie Financiën en Veiligheid 18 november  2009                                                                   1 

VERSLAG RAADSCOMMISSIEVERGADERING FINANCIËN EN VEILIGHEID 
 
FV: F&V nr. 09/10 
Datum: 18 november 2009 
Plaats Oude raadzaal 
Tijd: 16.30 – 18.42 uur 
 
Aanwezig: dhr. J.A. Marion (voorzitter), dhr. B. Baldew (PvdA), dhr. B. Oost (PvdA), mw. L.R. van 
Gijlswijk (SP), mw. H. Rademaker (SP), dhr. J. Seton (CDA), dhr. B.H. Koops (CDA), dhr. D. de 
Haan (Groen Links), dhr. M.T. Gijsbertsen (GroenLinks), dhr. J.M. van Keulen (VVD), dhr. P.J.R. 
van der Wilt (D66), dhr. S.S. Huisman (ChristenUnie), dhr. R.J. Prummel (Stadspartij), dhr. R. Liefers 
(Student en Stad). 
Afwezig m. k.: dhr. A. de Rooij (PvdA), dhr. S.W. Telgt (PvdA), mw. B.G. de Boer (VVD). 
Namens de griffie: dhr. D.H. Vrieling (griffier), dhr. W.T. Meijer (commissiegriffier). 
De burgemeester dhr. J.P. Rehwinkel en de wethouder mw. C.T. Dekker. 
Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland). 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
De heer K. Nickolson (concerncontroller) verzorgt een presentatie over Bestuurlijke Informatie 
Voorziening, behorend bij agendapunt B.4. De vragen van de commissieleden worden bij het 
agendapunt gesteld. 
 
A.1. Mededelingen voorzitter/portefeuillehouders 
De voorzitter 

• Op 24 november vindt de masterclass risicomanagement plaats. 
De burgemeester  

• Oud en Nieuw: gekozen wordt voor een gestuurd aanbod van de horeca. De gemeente gaat 
ondernemers in de binnenstad stimuleren hun aanbod op doelgroepjongeren te richten. De 
gemeente inventariseert de activiteiten en verwacht een breed aanbod met een breed scala aan 
entreeprijzen. Daarnaast worden activiteiten in de wijken ondersteund. 

• De winkeltelefoon: afgesproken is dat ondernemers de behoefte en belangstelling 
inventariseren. Dit als antwoord op de vraag van mevr. De Boer. 

 
A.2.  Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
A.3.  Vaststelling LTA en lijst van moties en toezeggingen 
LTA: 

• Nr. 1 Voortgangsrapportage programma B&O en S&S: wordt van de lijst afgevoerd. 
• Nr. 22 Tarievennota: op verzoek van wethouder Dekker opgeschoven naar commissie januari. 
• Experiment presentaties AD’s: de commissie vindt het experiment geslaagd en is verbaasd over 

het besluit van de commissievoorzitters te stoppen met de presentaties. Wordt nader besproken. 
Openstaande toezeggingen: 

• Nr. 3 Meldingsplicht flyeren wordt van de lijst afgevoerd. 
• Nr. 4 Uitvoeringsplan Visie Publieke Dienstverlening: wordt op verzoek van wethouder Dekker 

geagendeerd voor februari 2010. 
Openstaande moties: 

• Nr. 8 Motie buurtveiligheid en –tevredenheid wordt van de lijst afgevoerd. 
 
A.4.  Conformstukken 

• Aanpassing gemeentelijke regelgeving aan de 4e tranche Algemene wet bestuursrecht 
Het raadsvoorstel gaat als conformstuk naar de raad van 25  november 2009. 

• Veegbesluit intrekken diverse regelingen 
Het raadsvoorstel gaat als conformstuk naar de raad van 25 november 2009. 
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• Verordening gemeentelijke bevolkingsadministratie 2009 
Het raadsvoorstel gaat als conformstuk naar de raad van 25 november 2009. 
 
A.5.  Rondvraag 
De VVD stelt de volgende vraag: 

• Naar aanleiding van de schietpartij in de Poelstraat: klopt het gerucht dat de camera’s buiten 
werking zijn vanwege graafwerkzaamheden? 

Het CDA stelt de volgende vraag: 
• Naar aanleiding van de schietpartijen in de Poelstraat en Nieuwstad: wat kan worden gedaan 

aan het veiligheidsgevoel van mensen? 
De ChristenUnie stelt de volgende vraag: 

• Verzocht wordt de straatverlichting aan de Friesestraatweg richting Vinkhuizen te repareren. 
De burgemeester antwoordt: 

• De schietpartijen: geruchten over niet-werkende camera’s hebben bijna zeker geen grond, de 
burgemeester zegt toe dit te zullen nagaan. Het is te vroeg om over een eventuele invloed op 
het veiligheidsgevoel van mensen te spreken. Mocht er sprake zijn van causale verbanden dan 
wordt de commissie geïnformeerd. 

Wethouder Dekker antwoordt: 
• Verlichting Friesestraatweg: dit wordt nagegaan en hersteld. 

 
B.1. Regeldrukvermindering APVG 
De Stadspartij: 

• Bij sommige punten wordt te veel geregeld. De fractie denkt amendementen te gaan indienen. 
De SP: 

• Het onderwerp flyeren is goed geregeld. Kamerverhuurlocaties: is dit in de bouwvergunning 
geregeld? Het bedelverbod: hoe staat het met de handhaving? 

De PvdA: 
• Compliment voor het proces. De fractie geeft de voorkeur aan alleen een 

vergunningensysteem boven een systeem van vergunningen en meldingen. In sommige 
gevallen is geen melding nodig, bij andere is een vergunning beter dan een melding. 

Het CDA: 
• Aangesloten wordt bij de vragen van de SP. Het criterium om geen vergunningplicht in te 

stellen kan beter uitgaan van de kans op overtredingen in plaats van de risico’s bij overtreding. 
Een evaluatie na één jaar is gewenst om te bezien of verder kan worden gegaan met het 
afschaffen van de vergunningplicht. 

D66: 
• Akkoord met de verordening maar nog niet alle dorre hout is weg. Handhaving in situaties 

zonder vergunningplicht is goed te doen. Het bedelverbod: D66 was en is tegen het verbod en 
vraagt de mening van de andere fracties, en vraagt hoe het staat met de handhaving. 

De VVD: 
• Eens met D66: er is nog dor hout. Eens met de PvdA over het afschaffen van meldingsplicht 

bij feestjes met minder dan honderd personen en over vergunningplicht bij uitritten. 
De ChristenUnie: 

• De fractie is erg tevreden; het initiatiefvoorstel van de fractie over hondenbezitters is goed 
verwerkt. De fractie ziet niets in het voorstel van GCC en blijft voor het bedelverbod. 

GroenLinks: 
• Compliment voor het proces. Eens met de vraag van het CDA over de kans op het risico bij 

overtredingen, alleen GroenLinks maakt een iets andere afweging. 
Student en Stad: 

• Een systeem van meldingen is erg nuttig: de gemeente houdt overzicht. 
De burgemeester antwoordt: 

• Het proces was uitgebreid en inclusief het inspreken door burgers. De melding heeft zeker nut 
omdat de zorg voor de openbare orde en veiligheid beter wordt uitgeoefend. 
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• Kamerverhuurlocatie: het wordt in de APVG geschrapt omdat het niets toevoegt en onjuist is 
geformuleerd. Kamerhuur is niet geregeld in de bouwverordening maar in de 
Huisvestingsverordening en in het daarop gebaseerde recent vastgestelde kamerverhuurbeleid. 

• Het bedelverbod: de raad ontvangt cijfers over het aantal overtredingen van het bedelverbod. 
• Melding in plaats van de uitwegvergunning: de reden is dat er meestal geen probleem is. De 

melding blijft nodig vanwege de verkeersveiligheid: eventueel kan de gemeente optreden. 
• Kleine evenementenvergunning: voorgesteld wordt de meldingsplicht in te voeren en het niet 

helemaal vrij te geven vanwege de behoefte van hulpdiensten eventueel te kunnen optreden. 
• Toegezegd wordt na één jaar een evaluatie te verrichten. 

 
Het raadsvoorstel gaat als bespreekstuk naar de raad van 25 november 2009. 
 
B.2. Problemen communicatiesysteem C2000 
D66 merkt het volgende op: 

• De fractie heeft nog twee vragen: zijn de dekkingsproblemen bij P2000 opgelost en volgens 
welke criteria worden de speciale locaties aangewezen waarbinnen dekking moet zijn? 

De burgemeester antwoordt: 
• P2000: het dekkingsprobleem is geen echt probleem omdat de beroepsbrandweer via de 

kazernes wordt gealarmeerd. 
• Special Coverage Locations: in het Gebruiksbesluit ligt de juridische basis om een SCL aan te 

wijzen. De bestuurscommissie Brandweer en GHOR bespreekt binnenkort een voorstel om tot 
regionale criteria te komen. Het voorstel komt daarna naar het college en de raad. 

De PvdA stelt een aanvullende vraag: 
• Vanwege dataoverdracht zou een overheidsnet voor mobiele systemen nodig zijn. 

D66: 
• De fractie gaat ervan uit dat met regionale criteria een goede beoordeling mogelijk wordt. 

De burgemeester reageert tot slot: 
• Een regionale variant van C2000 is niet mogelijk vanwege de nodige inspanning en de kosten. 
• De regionale criteria worden opgesteld omdat er behoefte is aan duidelijkheid. 

 
B.3. Voortgang opzetten vakdirectie Stadstoezicht 
De heer Seton verlaat de vergadering. 
De SP stelt de volgende vragen: 

• De positie van de stadswachten: welke consequenties zijn er voor hen en welke instantie doet 
de re-integratie? 

• Lukt het om het geheel budgettair neutraal te realiseren? 
• De fractie verzoekt de raad te betrekken bij het vervolgproces. 

Het CDA merkt het volgende op: 
• Eens met de vragen van de SP over enkele onduidelijkheden en budgettair neutraal. 
• Wat gebeurt met het deel van de stadswachten dat niet naar de gemeente overgaat? 
• Wat betekent ‘gemeentelijke regie’ zonder dat een gemeentelijke dienst wordt genoemd? 

De PvdA merkt op: 
• Er ligt een toezegging van het college dat de vakdirectie in of vlakbij de binnenstad komt. 

Student en Stad merkt op: 
• Eens met de opmerking van de SP over de rol van de raad. 
• De bestuurlijke strafbeschikking: bijzonder dat deze als financieel doel wordt gepresenteerd. 
• Opleiden allround medewerkers: de kerntaak moet voorop blijven staan. 

De burgemeester reageert: 
• De stadswachten gaan onder regie van de gemeente werken. In beginsel gaan zij niet meer 

vanuit de politiebureaus werken, mogelijk nog wel bij bepaalde projecten. Integratie van taken 
is belangrijk. De re-integratietaken blijven bestaan met een belangrijke rol voor 
Veiligheidszorg Groningen. 
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• Budgettair neutraal: dit blijft het uitgangspunt. De bestuurlijke strafbeschikking levert 
inkomsten op voor de gemeente en helpt mee het uitgangspunt te realiseren. Het klopt dat 
handhaving in de openbare ruimte voorop staat en niet het financiële aspect. 

• De rol van de raad: het uitvoeringsplan wordt begin 2010 ter instemming aan de raad 
voorgelegd. De mening van de raad wordt op prijs gesteld bij de vraag ‘hoe gaan we het 
doen’. 

• Een deel van de stadswachten komt bij de gemeente in dienst en een ander deel blijft via 
detachering bij de stichting Veiligheidszorg werken. De gemeente besteedt goede aandacht 
aan het overeind blijven van de stichting. 

• Het bestuur van de stichting Veiligheidszorg Groningen stemt in met de voorliggende plannen. 
• Toegezegd wordt dat als het college signalen van de directeur ontvangt, de vinger nog beter 

aan de pols zal worden gehouden. 
 
B.4. Bestuurlijke informatievoorziening 
De PvdA vraagt het volgende: 

• Hoe realistisch is de voorgestelde planning? 
• De informatiebehoefte van de raad kan het beste worden geïnventariseerd via deze commissie. 
• Hoe zorgt het college voor een blijvend goede invulling van de functie van concerncontroller? 

De VVD vraagt het volgende: 
• De fractie mist een ding: is het werkbaar voor de medewerkers? 

Het CDA vraagt het volgende: 
• De fractie is bereid mee te werken om de informatiebehoefte van de raad op 1 maart 2010 op 

een rij te hebben. Een andere opmerking gaat over de samenhang met risicomanagement. 
De ChristenUnie vraagt het volgende: 

• Spoor 5, het meetbaar maken: dit moet smarter worden gemaakt. 
• Het juist en tijdig informeren van de raad is een wezenlijk onderdeel van de veranderagenda. 

De fractie verwacht dat dit gebeurt. 
Student en Stad vraagt het volgende: 

• De fractie ziet graag bij de voorjaarsnota een notitie over spoor 2, het verbinden van de 
beleids- en de sturingscyclus. 

D66 vraagt het volgende: 
• Welke acties worden ondernomen op het gebied van houding en gedrag? 

GroenLinks vraagt het volgende: 
• Hoe wordt de samenhang tussen de P&C-cyclus en de beleidscyclus vastgehouden? 

Wethouder Dekker reageert: 
• De wethouder stelt voor de informatiebehoefte van de raad in januari 2010 te inventariseren. 
• Concernsturing is erg belangrijk. De afgelopen zeven jaar wordt geëvalueerd. Nagedacht 

wordt over een functie concerncontroller/directeur middelen. 
De heer Nickolson beantwoordt de overige vragen: 

• Het inventariseren van de informatiebehoefte van de raad moet vooraan in de planning komen. 
• De totale planning is haalbaar. Bepaalde medewerkers worden vrijgespeeld voor dit werk, een 

pool externen wordt gevormd voor het reguliere werk. 
• Het smarter maken van rapportages: hieraan wordt gewerkt. 
• De nieuwe begrotingsindeling moet klaar zijn voor de begroting 2011. 
• Samenhang P&C- en beleidscyclus: de nieuwe begrotingsindeling zorgt voor samenhang. De 

risico’s zijn te managen, investeringen zorgen voor een verbeterde P&C-cyclus. 
• De gebruiksvriendelijkheid van de systemen en vooral van de administratieve processen 

eromheen zijn gewaarborgd. 
 
B.5. Reactie op motie gespreide betaling OZB 
Wethouder Dekker heeft de antwoorden op de vragen van de PvdA gereed en bij zich. Vanwege het 
technische karakter zegt zij toe deze aan de raad te zullen toesturen. Het antwoord op vraag 6 wordt 
kort toegelicht: het aantal betalingsverzoeken is gering en het gaat om een te verwaarlozen bedrag. 
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C.1. Lijst van ingekomen stukken 
De brief over de oefening in Euroborg wordt voor de volgende vergadering geagendeerd. 
 
C.2. Vaststelling verslag van 14 oktober 2009 
Het verslag is nog niet gereed. 
 
Toezeggingen 
 
De burgemeester: 
Bij agendapunt B.1. Regeldrukvermindering APVG: 
De raad wordt geïnformeerd indien blijkt dat de camera’s in de Poelestraat niet gewerkt hebben. 
De raad ontvangt voor de raadsvergadering in december cijfers over het bedelverbod. 
Na één jaar zal een evaluatie worden verricht. 
Bij agendapunt B.3. Voortgang opzetten vakdirectie Stadstoezicht 
Zodra het college signalen van de directeur stichting Veiligheidszorg Groningen ontvangt, zal de 
vinger nog beter aan de pols worden gehouden. 
 
Wethouder Dekker 
Bij agendapunt A.5. Rondvraag: 
Verlichting Friesestraatweg: dit wordt nagegaan en hersteld. 
Bij agendapunt B.5. Reactie op motie gespreide betaling OZB: 
De antwoorden op de vragen van de PvdA worden aan de raad toegestuurd. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 18.42 uur. 


